
Årets sista dagar bjuder på snö och vackert vinterväder på
många håll i landet. Vi passar på att summera året som gått

med Vildhems grundare Maria Rydqvist.

Summering av 2022 med Vildhems grundare

Om 2021 handlade om att springa på alla möjligheter har 2022 alltmer fokuserats på att
ta kontroll och se över riskerna. Förhoppningsvis har det gjort att man har blivit mer
medveten och grundad än tidigare. Att vi jobbar med sådant som fungerar i olika
marknader. Det har också blivit viktigare att titta bortom horisonten och se mer långsiktigt
framåt. Att utveckla bostäder är per definition oförutsägbart och det finns aldrig någon
plan som kommer att hålla till punkt och pricka. 

Framförallt som ett händelserikt år med stora
omställningar och skiftningar! Dels har vi mött
en ny turbulent marknad men allra mest för
att vi byggt upp det mesta av vår
organisation och själva varumärket Vildhem
det här året. Det har varit ett både roligt,
spännande och extremt utvecklande år, men
också tufft och krävande. 

Hur ser du tillbaka på 2022? 

Vilka lärdomar tar du med dig från året?



Hela kärnan handlar ju om utveckling och
det är det som är både roligt och
motiverande. Viljan att komma framåt. Att
bygga upp strategier som vi tror på, jobba
målinriktat mot dem och hitta produkter som
kunderna gillar. 

Själva oförutsägbarheten är väl också
tjusningen och det som sporrar. Att lära av
sina erfarenheter och ta bättre och klokare
beslut ju mer man lär sig. 

Jag ser fram emot att tydliggöra vår
strategi ytterligare och hitta egna produkter
och nischer. Framöver blir det mer fokus på
permanentboenden utöver våra
fjällbostäder. Det kommer att bli väldigt
intressant! 

Nu blickar vi framåt mot 2023. 
Vad ser du fram emot mest?

Vad är det bästa med ditt arbete?

Ett GOTT NYTT ÅR 
önskar vi på Vildhem!


